
فدراسیون فوتبال ایران به فیفا
تعهد داد

عضو هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال: به فیفا تعهد دادیم تا ۱۰ اسفند
اساسنامه جدید فدراسیون فوتبال، به تصویب مجلس شورای اسلامی برسد.

احسان اصولی در خصوص اصلاحات اساسنامه فدراسیون و تعهدی که برای
این کار به فیفا داده شده است، گفت: در هیئت رئیسه قبلی فدراسیون
فوتبال و دولت قبلی برای اصلاح اساسنامه به فیفا تعهد دادند که تا
۱۰ اسفند اصلاحات اساسنامه به تصویب مجلس هم برسد و این زمان مشخص
شده است؛ اگر تا آن زمان این اتفاق نیفتد فیفا میتواند به این
موضوع ورود کند و از اکنون نمیتوان گفت که چه اتفاقی قرار است رخ

دهد.

عضو هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال افزود: جمعی از روسای هیئتهای
استانی و اعضای هیئت رئیسه از آقای قالیباف رئیس مجلس، درخواست
کردند هر چه سریعتر این کار انجام شود و این اساسنامه تایید شود

تا لذت صعود به جام جهانی در ۷ بهمن برای ملت ایران کامل شود.

وی در خصوص سفر جیانی اینفانتینو که قرار بود در بهمن به تهران
انجام شود، گفت: او در دیداری که با رئیس فدراسیون فوتبال در قطر
داشت قول داد برای بازی ۱۲ بهمن مقابل امارات به تهران سفر کند و
مجموعهای از برنامهها برای حضور وی اتفاق افتاد، اما در حال حاضر
به خاطر بحث کرونا زمزمههایی درباره انجام نشدن این سفر شنیده
شده است و هنوز در واقع خیلی مشخص نیست. اگر او به ایران سفر کند

امکان دارد خیلی مشکلات با حضور وی برطرف شود.

اصولی افزود: مهمترین دغدغه ما منابع مالی در فیفا و AFC است که
به خاطر تحریمهای ظالمانه علیه کشور، دسترسی به این منابع میسر
نیست. خود رئیس فیفا هم چند بار مکاتباتی در این زمینه داشت و
حتی شنیدم او یکبار در توکیو حضور داشت و در جلسه پیگیر این
موضوع شده و طرح موضوع کرده، اما پاسخ منفی شنیده است. امیدوارم

این رویکرد تغییر کند تا این رفتار غیر انسانی به پایان برسد.

عضو هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال در خصوص اینکه در صورت لغو حضور
اینفانتینو در تهران، تماشاگران وارد ورزشگاه میشوند یا خیر؟
گفت: در بحث حضور تماشاگر همه چیز منوط به تصمیمات ستاد مبارزه
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با کرونا است. هنوز این ستاد چیزی را به ما اعلام نکرده، چون
هرگونه تجمع و برگزاری مراسم باید زیر نظر این ستاد صورت بگیرد و

به همین علت هنوز چیزی به فدراسیون فوتبال اعلام نشده است.
اصولی در خصوص دستیاران پیشنهادی وحید شمسایی، عنوان کرد: او ۲
نفر را پیشنهاد داد و قرار است این نفرات مراحل مذاکره و فنی را
طی کنند. ما هم گردش کار این موضوع را گرفتیم و امیدوارم هر چه
زودتر در این باره تصمیم نهایی را بگیریم. درخصوص قرارداد خود
آقای شمسایی هم یکسری کارهای اداری وجود دارد که بعد از طی شدن،

این قرارداد هم امضا خواهد شد.


